

Annual General Meeting

Friday, September 15, 2023

Dear {Contact_First_Name}

This email constitutes notice to all members eligible to vote at the Annual General Meeting, scheduled to take place via zoom on Friday, September 15th, 2022 at 7p.m. (Eastern Time - Toronto).

All individual, affiliate and corporate members in good standing are invited to join.

An eligible voter must be a representative of a voting member of CanPKU+. Eligible voters may either vote at the upcoming Annual General Meeting (AGM) or by [proxy](#). Proxy votes must be signed and returned by email by Thursday, September 14th 2023.

To participate in the AGM, you must reply to secretary@canpku.org to receive the virtual meeting details before Thursday, September 14th, 2023.

Thank you for your participation and if you have any questions please let me know.

Sincerely,

Adam Burke
Secretary

Email Adam

[PROCURATION/PROXY](#)

Assemblée générale annuelle

Vendredi 15 septembre 2023

Bonjour {Contact_First_Name}

Ce courriel constitue un avis à tous les membres éligibles pour voter lors de l'Assemblée générale annuelle qui aura lieu via zoom le vendredi 15 septembre 2023 à 19h (heure de l'Est).

Tous les membres généraux (individuels ou familiaux), de soutien et corporatifs en règle sont invités à se joindre.

Un électeur admissible doit être un représentant d'un membre votant de CanPCU+. Les électeurs éligibles peuvent voter lors de la prochaine Assemblée générale annuelle (AGA) ou par [procuration](#). Les votes par procuration doivent être signés et retournés par courriel avant le jeudi 14 septembre 2023.

Pour participer à l'AGA, vous devez répondre à secretary@canpku.org pour recevoir les détails de la réunion virtuelle avant le jeudi 14 septembre 2023.

Merci pour votre participation et si vous avez des questions, n'hésitez pas à me le faire savoir.

Sincèrement,

Adam Burke

Secrétaire

Envoyer à Adam